
Ohlasy posluchačů

Jak přeložit anglický výraz „Testimoniels“?
Dlouho jsme zvažovali, že stránku nazveme „Svědectví“, nebo „doporučení“,
svědectví – jak učení pomohlo. Také jsme zvažovali „Klíčové odezvy“ nebo
„poděkování“. Nakonec jsme zvolily „Ohlasy posluchačů“.

Tyto „Ohlasy posluchačů“ budou zpětně dohledány a dodatečně vloženy do nově
vytvořených podstránek a současně budeme vkládat ty nově příchozí.

Děkujeme, že posdílíte vaše zkušenosti a napíšete, jak vám učení podané
prostřednictvím Dr. Hawkinse pomáhá.

 

M124 z 13.3.2023

Dobré ráno Honzíku, prosím tě, řekni Julovi, že díky pondelnim meetum spím celou
noc  Jiné dny mimo pondělí se budím. Spim ještě celou noc, když mluvím před
spaním s Adamem_2. Jsem velmi vděčná  Díky učení DRH se Amanda byla schopna
domluvit s Adamem_1 na věcech ohledně rozvodu  Jen nenašla klid na smysluplný
email jako odezvu. Opravdu zažívám zázrak v komunikaci s Adamem_1  už jsem ani
nevěřila, že se dostanu do láskyplnosti k Adamovi_1.
Gloria in excelsis Deo 
Amanda

 

M123 z 6.3.2023

Dobré ráno Honzo!
Mnohokrát děkuji za 122.meeting.
Dále děkuji Julovi za skvělé vysvětlení kapitoly 18 z knihy Letting go! Také
děkuju Adamovi za odezvu, na základě které jsem si uvědomila, jak jednat s pocity
pomocí bodu číslo 5: Zlikvidovat pocit pomocí zdánlivosti vnímání. Samozřejmě k
tomu přispěla taky Julova odpověď Adamovi .
Ještě jednou děkuji a přeji Dobré ráno.
Amanda

 

M120 z 13.2.2023

…A proto vám mnohokrát děkuji, že mě učení dr. Hawkinse již několik let drží nad
vodou. Již od roku 2019, kdy jsem narazila na stránky hawkins.support. Ovšem bez
Julových vysvětlení bych stejně polovinu věcí nechápala, takže velký dík i Julovi
posílá Šárka.
Jasně, že ne Amanda

 

https://www.hawkins.support/ohlasy-posluchacu/


M119 z 6.2.2023

Ahoj Honzo,
Předem mého dopisu, teda emailu zasílám poděkování za mítinky 117 a 118 – byly
opět velmi výživné, např. Julovy promluvy před mítinky si pouštím už poněkolikáté.

Děkuji mnohokrát a přeji dobré ráno. Šárka

 

M118 z 30.1.2023

Dobré ráno pane Honzo,

velmi děkuji Julovi za odpovědi na otázky.

Ještě jednou velmi Děkuji i za přeložené texty, které jsou k dispozici.

Přeji Vám Vše Dobré.

V Lásce a Míru a s Úctou ke všemu Amanda.

 

M117 z 23.1.2023

Adam zdraví Honzu, Jula a všetkých počúvajúcich.

Veľmi rád počúvam zo záznamu on-line stretnutia skupiny Dr. Hawkinsa, hoci
viacerým veciam moc dobre nerozumiem. Napríklad Julo často spomína, že neexistuje
žiadna kauzalita, že žiaden dej nie je spôsobený iným dejom. Všetko sú to vraj len
naše nakúpené programy. Napríklad ak zjem jedlo, o ktorom si myslím, že mi škodí,
tak mi to jedlo uškodí kvôli programu, ktorý mám v mysli a nie kvôli samotnému
nevhodnému jedlu a pod. Postupne sa snažím osvojovať si tento pohľad na vec a
zanechávať rôzne programy. Ďakujem za vašu činnosť.

Adam 55

 

Regionální setkání bylo opět fajn, myslím že lidé k sobě mají blíže a jsou velmi
otevření. Velice příjemné sdílení. Děkuji za vše co pro nás děláte. Přeji dobré
ránko.
Míra

 

M115 z 9.1.2023

Ahoj Honzo, dobré ráno!

Píšu odezvu na 114.online setkání, a prvně chci poděkovat všem, kdo se na tvorbě
těchto setkání pro nás podílejí.



Nevím, čím mě to tak zasáhlo, ale bylo to skvělé od začátku až do konce, pouštěla
jsem si to už třikrát, protože jsem už měsíc nezaměstnaná a je úplně super, že na
to mám nyní díky tomu čas. Mám k tomu na Jula taky dotaz, konkrétně je to k tomu,
že člověk vlastně není obětí.

Prosím Boha o přízeň pro všechny, kdo poslouchají.

Děkuji, Amanda č.1.

 

M112 z 19.12.2022

Moc děkuji za čas, který nám věnujete!!! Předposlední meeting – odpověď Amandě
ohledně spánku – skvělé, to jsem potřebovala taky slyšet, dále držím palce
Borůvce, taky jsem to řešila a řeším s tím krokodýlem jako ona, ovšem u mě je to
spíš pes, co štěká. Díky této skupině jsem ve stadiu, kdy si říkám no a co? Proč
by sem mu vůbec měla odpovídat, nebo tomu se bránit? A jak někde říkal Julo, už
jsem zticha od přírody, a ne se zaťatými zuby, aby ze mě něco nevyjelo!

Obracím se s otázkou na Jula. Je to už rok, co jsem Vám naposledy psala, od té
doby jakoby záhadně jsou všechny moje případné otázky zodpovězeny vždy samy!!!!
Ale s touto již nemohu dále čekat, až se vynoří odpověď, a tak se chci zeptat
jednoduše: Co s dítětem, nebo spíš teenagerem?

Raději jsem protentokrát

Amanda. Jinak mockrát děkuji za odpověď.

 

M111 z 12.12.2022

Tibor sa chce poďakovať Julovi aj Honzovi za ich nezištnú prácu pre skupinu, ako
aj všetkým ľuďom s ktorými sa stretol osobne na našich stretnutiach, či už na
Slovensku alebo aj v Čechách. Tiborovi to hodne pomohlo. Som Tibor. 

Neverejné alebo verejné ako s rozhodnete. 

Určité veci sa nedajú pochopiť pokým nenastane trknutie. Tie sa pochopia, až
nastane vhodná doba, napríklad že problémy sa nedajú vyriešiť na danej úrovni. Tie
pominú samé od seba keď sa zvýši úroveň vedomia. Neviem ako u iných, ale mne to
trknutie prišlo až keď úroveň vedomia presiahla určitú úroveň. Skôr to nebolo
možné pochopiť. A tak isto to platí o duchovnej zamyslenosti. Čo to vlastne je.
Človek len o tom číta alebo počuje, aké to je.  Ale treba to zažiť. Vtedy bude
pochopené, čo to je tá duchovná zamyslenosť.  

 

M110 z 5.12.2022

Ahoj Jan, 



pisem ti s otazkou, ktoru mam na Jula. Vopred dakujem za vasu ochotu a
bezpomienecnu pomoc, ktoru nam stale poskytujete. 

Ide o moj spanok. Vsimla som si, ked sme boli v Strilkach, ze Julo musel vysielat
zhruba o 3tej v noci a bol s tym uplne v poriadku. Nestazoval sa a nepocitoval
ziadnu nervozitu. A tak ma to velmi inspiruje, pretoze temu spanku este zatial
nemam plne spracovanu/odovzdanu.

Na Julovi som videla, ze mu vobec nezalezi na tom, ci spi alebo nespi, ci je
vyspaty, alebo unaveny, ci ma rozbity rezim alebo nema a neustale mal dobru naladu
a nepocitoval z nevyspatia, ci naruseneho spanku ziadnu nervozitu. Inspiruje ma
to, velmi sa mi to paci � a ten mier, by som si pri tejto teme zelala citit tiez.
Chcela by som sa teda spytat, ako sa mu podarilo temu spanku prekonat? Ako sa
Julovi podarilo odovzdat stanoviska tykajuce sa spanku/nevyspatia/unavy? Alebo co
pochopil, co mu trklo, ze dokazal odovzdat stanoviska tykajuce sa spanku?

Prajem vam obom krasny tyzden plny zivota vo vsetkych jeho podobach, Boziu priazen
a Bozie pozehnanie, 

Dakujem, Amanda

 

M109 z 28.11.2022

Přišlo SMSkou:

Všechny zdravím.

Z neznámého důvodu mi nešel odeslat email. Z dostupných informací dnes vím, že v
nějaké psychiatrické léčebně používají metodu Dr. Hawkinse, pacientům na „odpis“
hodně pomáhá. Tak prosím nepřestávejte ve své činnosti. Ani nevíte, komu to
pomůže.

Děkuji
Amanda

 

M107 z 14.11.2022

Přeji dobrý Honzo,

chtěl touto formou vyjádřit velké díky tobě a Julovi. Odvádíte společně krásnou
práci. Sleduji vás krátce. Myslím, že jsem začal někde o stého YouTube videa. Teď
si pouštím i videa zpětně. To už je spíše pro zábavu, protože jak říká Julo, stačí
jedna věta…  

Vaše pondělní videa sleduji vždy den dva po té. Chodím spát okolo deváté hodiny,
takže si to nechávám na dopoledne kdy je plná kapacita vnímat „úderné“ věty. 

Přidala se i má partnerka a i jí to hned velmi sedlo. Ta denně u vás sedí tři



hodiny a náramně si to taktéž užívá. 

Ještě jednou velké díky 

S pozdravem Adam

 

M104 z 24.10.2022

Ahojte všetkým,

Miriam píše len takú príbehovosť…

tento týždeň mala Miriam nasledovný…..došlo k totálnemu vykradnutiu našej
kancelárie zo všetkým všudy…….. a Miriam mala tendencie hádzať vinu na druhých,
ako a čo malo byť zabezpečené……úroveň vedomia mínus 1000………potom nasledovalo
totálne uvedomenie toho, čo sa nazýva strach zo smrti ……..a potom bolo už len
„idúc dopredu“, ……..

…áno, ako Julo povedal, čo tak prísť o strechu nad hlavou…..

Tak len toľko….Miriam ďakuje všetkým….a idúc dopredu, sa teší na ďalšie on line
prednášky……..

 

M103 z 17.10.2022

Dobré ráno Honzíku �
chci se podělit o dnešní trknutí.
Větu 4.40 jsem si pověsila na skříň, čtu a přemýšlím o ní víckrát za den. Ze
začátku se ego při čtení kroutilo jak vývrtka nad nesouhlasem s takovým blábolem.
Dnes se mě zase pokoušel ovládnout smutek a zklamání, začala jsem si říkat, jak
znovu opakoval Julo v minulém meetu, že mé emoce jsou výplody kvašení klamných
představ, které jsem kdysi nakoupila.. přišla velká úleva a radost � Borůvka je
velmi překvapená.
Borůvka sleduje změny,ke kterým u ní dochází… Dokonce je začal oceňovat i
odcházející manžel, to už musí být, aby řekl něco pozitivního. Jen by ego chtělo
rychlejší tempo při čištění zanesené studny negativními emocemi.
Prosím jsem Borůvka ☺️
Která děkuje, děkuje, děkuje za vše, co pro nás všechny ve skupině za dva a půl
roku děláte.
Borůvka je velmi vděčná za učení dr.Hawkinse a děkuje všem, kteří se podílejí na
přípravě meetů a setkání ve Střílkách.

Gloria in excelsis Deo �

Borůvka

 



M100 z 26.09.2022

Ahojte všetkým,tak Miriam píše aj druhú odozvu:…na začiatku, po určitom čase
pozerania on-line prednášok, Miriam uposlúchla Dr. Hawkinsa (prostredníctvom
UČITEĽA Jula), tzv. si vybrať  jeden (dva) duchovné princípy a ísť týmto
smerom…..naučenie sa naspamäť týchto dvoch duchovných princípov trvalo Miriam
dlho….veľmi dlho……vety, ktoré na prvý pohľad boli tak jednoduché, tak
pravdivé….dávali Miriam zabrať…dochádzalo k absurdným skomoleninám týchto viet……až
sa smiala, že „niečo“ nechce, aby  to bolo naučené……..ale to rozhodnutie bolo
silnejšie a to pochopenie viet sa dostalo až pod kožu…….zdá sa……nasávanie
..ďalších a ďalších informácií..sa však u Miriam presunulo do tzv. nasávania
ďalších informácií….ego, zrejme chcelo stále ďalšie a ďalšie informácie…vznikal u
Miriam „logický galimatiáš“…..a je pociťované, že týmto chce „niečo“ odpútavať
Miriam, od už pre ňu overených dvoch viet, zahrňujúce všetko…..možno Miriam nemá
takú „duchovnú kapacitu“ ..….vnútorný hlas (možno blud) Miriame hovorí: „Nechoď už
nikam, stráž si tieto vety, ako oko v hlave“….S láskou ku všetkým Miriam…

 

Dobré ráno všetkým!

Ivan, sa podobne ako aj iní, chcel vyjadriť k Střílkam, ale TRKLO mu to v čase,
keď už viacerí boli odpojení, keď prebiehala neformálna diskusia: Otázky
a odpovede na čokoľvek, čo sa týka učenia Dr. Hawkinsa. Ešte pred samotným
vyjadrením sa Ivan rozhodol, že to  vyjadrí aj písomne, ako odozvu.

Ivanovi trklo, dať do súvislosti, istým spôsobom „dôležité kritické udalosti“,
sprevádzajúce túto skupinu od začiatku až po Střílky.

 Ide o tzv. „názorové maily“ na Jula (ako učiteľa, duchovného vodcu skupiny),
ktoré boli mnohokrát vedomé, ale aj nevedomé, kde si pisatelia možno ani
neuvedomili, že útočia na pôsobenie Jula v tejto skupine, v týchto mítingoch a o
„udalosti“ okolo Veritas Publishing.

A tak, po tom všetkom (po tých mailoch, a po „udalostiach“ s Veritas Publishing,)
na záver toho „prišli Střílky“ so svojím obsahom. Julo, tu bez toho, aby to
„vedome zamýšľal“ predviedol perfektnú ukážku

dokonalého prekladu anglickej „hovorenej“ (nie písanej) reči,
úžasného dabovania, na úrovni herectva, a to nehovorím len o tom, že
si tam Julo robil srandu, ale o tom, že sa Julo v dabovaní „stal
Hawkinsom“,
spracovania dabovaného materiálu, keď to robil tak, že to nestrihal,
že s to rozprával súvisle, a keď došlo k chybe, znovu to celé
opakoval, aj tie dlhé videá,
a následné dovysvetlenie, aké je ktoré kvalitné, pochopia iba tí,
ktorí už dlhšie sledujú tieto mítingy a už sa niekam

Toto všetko, bez toho, aby to niekto plánoval a chcel,



sa samo od seba stalo „Vyjadrujúcou súladnou súhrou“ v odpovedi, na tie takzvané
názory na to, či JE Julo „potrebný“, či NIE JE. Či JE Julo „dobrý“, či NIE JE

Neexistuje, podľa Ivanovho skromného názoru, v našej skupine, alebo niekde
v známej blízkosti človek, ktorý by také niečo dokázal. Aj keď je to „nadnesené“,
„bohužiaľ“ je to tak.

Výpoveď ešte pokračuje ďalej, no to najdôležitejšie z nej bolo už len to, že Ivan

to navrhuje zapísať (čo aj urobil) a po súhlase väčšiny a Jula ponechať, pre
ďalšie, potenciálne „neprajné entity“, voči Julovi.

Ďakujem

Ivan

 

Dobré ráno, Honzo a Julko,

až dnes jsem doposlechla záznam z online přenosu z minulého týdne.
Alice by ráda přispěla svojí odezvou na setkání ve Střílkách:

Alice velmi děkuje a je vděčná, že se mohla zúčasnit. Má radost, že se v jejím
atraktorovém poli objevilo tolik jí blízkých lidí, jdoucích se stejným záměrem
vpřed.

Julkovi by Alice chtěla poděkovat za, z jejího omezeného rámce jevícího se,
vytříbený a precizně připravený obsah.

Videa byla vybrána tak, že to Ali velmi „sedlo“ a pospojovalo se navzájem. Též
děkuje za přepisy videí. Pro Alici to bylo velmi praktické; stačilo si jen
připisovat poznámky.
Co se týká množství videí – v minulém online setkání o tom byla řeč: Alici
množství, které bylo nastavené nyní, vyhovovalo. Alici se množství informací
pospojovalo do sebe a, díky Bohu, došlo i k několika „trknutím“.
Alice nyní nedokáže rozpoznat, zda by k trknutím došlo, či nedošlo, pokud by videí
bylo méně. Jen chtěla Julkovi poslat informaci, že jí to tak, jak to on v tomto
setkání koncipoval, vyhovovalo.

Ali tímto děkuje Julkovi, Honzovi i všem ostatním, kteří se na přípravách setkání
podíleli. Děkuje jim za vynaloženou energii, která byla směřována ve prospěch nás
všech.

S láskou Alice

 

M99 z 19.09.2022

1.) Nevyslovitelne Dakujem



Pozdravujem ,
… dakujem Vám za prijatie a za úžasný filing z Vašeho výkladu a nadhľadu …
Poďakovanie patrí celému týmu družstva Evoluce …

Namaskaram

S láskou nekonečnou Michal
Sláva na výsostiach bohu!

p.s. tesim sa na ďalšie stretnutie , prajem vsetko tak ako ma byt …

2.)  Re: Nevyslovitelne Dakujem

Krásné dobré ráno,
Hedvika děkuje za příležitost a skvělou spolupráci .Bylo mi ctí s vámi
spolupracovat.
—
Hezký den s pozdravem Hedvika

3.) Ahoj Honzo,

ještě jednou mockrát děkujeme za prima akci. Jsem vděčná, že se mi to proted
podařilo přijet a na jaře se těšíme opět. I malé dceři se to moc líbilo a byla
smutná,ze dalsi setkani az za pul roku…

Kdyby Tě to moc neobtěžovalo, myslíš, že bys mi mohl poslat kontakt na holky z
Ostravy? Moc ráda se budu potkávat s lidmi ze skupiny častěji, jenže jsem si
opomnela kontakt vzit a na komunikaci pres chaty a takove nejsem úplně přeborník…

Tak kdyby Ti to nevadilo,budu rada,jinak to nech být,vemu si kontakt na jaře…

Měj se krásně a posílám fotku našich kocourů…

Pavla

 

M94 z 15.08.2022

Ahoj Honzo, Julo a celá skupinko,

píše Mirka a chce tak i být nazývána, ne Amanda  .

Mirka před chvílí zhlédla ze záznamu poslední online setkání. Poprvé za skoro 2
roky, co online běží, se nemohla účastnit, ani alespoň na část, jako to občas
poslední dobou dělala, když byla v práci anebo z práce přišla.

Byla tou dobou mimo vědomí, resp. v bez-vědomí  . V pondělí ráno ji odvezli do
nemocnice a odpoledne proběhla operace slepého střeva..

Bylo úsměvné zpozorovat první myšlenku při sdělení, že ihned musí do nemocnice:
„Panebože, „já“ nestihnu poprvé online! A zrovna tak důležitý!  “ 



Mirka si už nějakou dobu je vědoma jejího „lpění“ na online setkáních a pracuje na
odevzdávání tohoto lpění. Takže nepokládá za náhodu, že se vše děje , jak se děje
a když slyšela Julův projev, tak ji to vše dávalo smysl. Neříká, že jí to jde na
100%, ve skupině je velmi ráda a za ty 2 roky na sobě pozoruje skutečně velkou
změnu. Energie nejen Jula, ale celé skupiny, je velmi podporující, přínosná a
užitečná a „je v ní dobře“, což se Mirka nediví, že vede k „závislosti“ .

Takže za online setkání se přimlouvá a zároveň tímto nabízí případnou pomoc se
čtením textů v češtině.

Co se týče samotného tématu:

Energie v podobě p. Susan je jaká je. Mirka má s touto energií osobní zkušenost a
má ji i přímo v rodině a díky této zkušenosti ví, že s touto energií nelze moc
vyjednávat, domlouvat se, nebo očekávat od ní laskavost nebo jakýkoli jiný projev
láskyplnosti  a vstřícnosti. Rezonovaly s ní slova Jula, že jediné co udělat lze
je se ochránit a jít pryč (prostě NECHOĎ TAM!). Tuto energii naopak dobrota,
soucit a láskyplnost jiných lidí, živí. To je Mirčin subjektivní pocit.

Nicméně se přiklání k napsání mailů a prostě to zkusit, Mirka se samozřejmě může
plést. 

Co Mirku během sledování záznamu napadalo bylo:

– Jedná se o studijní skupinu doktora Hawkinse. A studenti „studují“   a
„dostávají samostatné úkoly“  .

– Mohlo by to vypadat tak, že se na setkání „veřejně“ řekne, že máme do příštího
(například) setkání prostudovat určitou kapitolu z českého     „legálního“ vydání
určité knihy. Je už pak každého soukromá věc odkud (z jakého překladu) danou
kapitolu vezme.

– Po přečtení si každý, pokud chce, napíše případné dotazy či poznatky a Julo,
jako učitel, pokud by s tím souhlasil, může odpovídat svými slovy v souladu s
učením doktora Hawkinse. Stejně to ani jinak neumí  . Mohl by se tak vyhnout
složitým překladům a pokud bude chtít někdo např. vysvětlit určitou větu či slovo,
může se podívat do originálu a „jen“ přeložit a vysvětlit danou větu. Je to jen
momentální nápad, který mě napad  . 

– Cíl je prostý – plně pochopit, nebo se o to alespoň pokusit, danou kapitolu a ne
ji jen mechanicky přečíst bez pochopení významu.

Mirce online setkání a hlavně velmi podrobné vysvětlování od Jula dávají skutečně
hodně. Její samotný cíl je opravdu mít klid a ne pravdu. Jaký má Julo a jeho
trpělivé vysvětlování skutečně dopad, Mirka vlastně poznala až nedávno, kdy
opustila svoji bezpečnou a komfortní zonu a nastoupila do zaměstnání, kde se denně
potkává se spoustou jiných úrovní energií. Teprve teď vidí a zažívá, kolik je těch
stanovisek, které je třeba zanechat (pokud chce mít klid). Dokud to „jen“ slyšela
a četla, tak si říkala, že to je přece jasné  . V momentě kdy byla a je postavena
každou minutou před různé situace a reakce a je „nucena“ naučené a slyšené



praktikovat, dává jí smysl to „opakování do blba“ např. SUR3!

Jsou situace a chvíle kdy jí nechce naskočit žádná nazpaměť naučená věta. Tady
Mirka vidí, jak je ta mysl naprosto nespolehlivá! 

V takových chvílích Mirka odevzdává i toto a jediné, co si fakt pamatuje
ikdyby jí o půlnoci vzbudili je, že JE to TICHO (Mirce spíš sedí ten tichý
podklad, to plátno, ta podložka)na kterém se to vše odehrává a ona s tím nic nemá.
Má to JEN pozorovat a nechat prožívat bez vkládání se do toho. Pak většinou
„vykoná potřeby přítomnosti“, které v tu chvíli cítí, že vykonat má a nehodnotí
jestli to bylo nebo je dobře či špatně. Skutečně věří tomu, že se vše děje
naprosto přesně jak se dít má a až nastanou vhodné podmínky k tomu, že má vědět,
co má vědět, tak to bude vědět  . Z vlastní zkušenosti může říct, že tento přístup
ji k tomu klidu přibližuje. Už nemá takovou potřebu argumentovat, komentovat a
dokazovat a obhajovat se  . A za to děkuje Julovi a právě online setkáním.

Upřímně děkuje Bohu, že se k ní učení doktora Hawkinse dostalo. Nejprve v podobě
knih a následně touto skupinou, které je součástí a je za to vděčná. 

Přeje všem dobré ráno a klidnou mysl,

Mirka

 

Miriam napsala:

Ahojte všetkým,…Miriam píše k veci ohľadne embarga zo strany Susan prostredníctvom
právnickej sily…….k tomu asi len subjektívne toľko, že pre Miriam je stále
dôležitým článkom Julo, ktorý podáva učenie DRH zrozumiteľne, pravdepodobne jeho
mentalita je blízka jej mentalite…….to, že Miriam nepovažuje Jula za Gurua ani
nevzhliada k nemu, nič nemení na veci, že práve správny preklad
+ správne podanie správneho prekladu, je to, čo je pre Miriam
najpodstatnejšie….Jula Miriam považuje hlavne za prostredníka niečoho, čo jej v
živote prinieslo nesmierne zvraty……..skupina vie už o čo ide v učení DRH ….tu ide
ale aj o šírenie učenia DRH pre tzv. nováčikov, pre ktorých by zdá sa Julove
podanie bolo prospešné………..pokus písomne požiadať Susan o zmenu jej STANOVISKA je
pre Miriam zbytočná, Miriam má už zažraté neargumentovať a chutí jej žiť podľa
smeru učenia DRH…… dávnejšie Miriam pracovala roky v štátnej sfére a vie, že
stanoviská hodené už na papier sú pre úradníka a právnika ako BIBLIA….a omyl z ich
strany neexistuje……Miriam tým kedysi žila…. …knižnica Miriam obsahuje 3 knihy:
vytlačený Julov preklad OKO–JA- BYTIA, kuchárska kniha a Joga….a to stačí…..Miriam
teda ďakuje všetkým, celej skupine, Honzovi, a hlavne Julovi…..bez ktorého by bolo
pre Miriam všetko zatajené….

 

M91 z 25.07.2022

Dobrý den Honzo,



Amanda poslouchá 90. setkání na YouTube. Vidím, že Honza i Julo nemají vrásky,
jsou zřejmě zdraví.

Amanda se také snaží  mít to zdravíčko, ale jde to pomalu. 

Amanda má úspěch v rodině – manžel ví o díle D. Hawkinse  a sem tam slyší
přednášky pana Jula.   Máme mezi sebou nepsanou dohodu –  mít pravdu nebo klid.
Šel k synovi se na něčem domlouvat a když se vrátil, zeptala se Amanda – jak to
dopadlo – s úsměvem bylo řečeno – Adam má pravdu,  a pak se usmál, a řekl: a já
mám klid.  

Ale Amanda nezvládla jednu situaci  –  rozčílil ji jeden člověk, a ona se
rozčílila, že každá buňka v těle vibrovala vztekem.  Byla si vědoma toho,  že může
mít pravdu ale i klid, ale prostě to nezvládla. Večer celou situaci přijala, /ten
vztek si prostě prožila a užila /,  ale  uklidnila se. Spát šla už v klidu. Ráno
se vzbudila, a zjistila, že dotyčný lhal

a Amandino ego a tělo takto zareagovalo. 

Děkuji za Vaši práci.  Amanda

 

 

 

 


